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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

2 5 -11- 2020

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(Dz.U. ż 2020 poz.713 ze zm.) przekazuję interpelacje z dnia 25 listopada 2020 r.
radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Antoniego Dolnego,
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Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Antoni Dolny 1.
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Przewodnicz)cego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Franciszka Lesinskiego

W związku z zaostrzeniami epidemicznymi(COVID-19) oraz ograniczeniami
technicznymi deklaruję udział w sesji w trybie korespondencyjnym.

Interperacja
Z powodu otrzymania odpowiedzi nr sprawy Gkr.702l .73.2020 na zapytanie

z dnia 28.09.2020r (wniosek z sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30.09.2020r) stwierdzam, że odpowiedź jest nieadekwatna do stanu faktycznego,
dlatego proszę o odpowiedź krótką i rzeczową:

1 ) brak zabezpieczenia w budżecie środków finansowych można zmienić uchwałą
jak w przypadku OSP Wałdowo

2) nieprawdą jest że, osoba sprzedająca nie kontaktowała się z Gminą, ponieważ
osobiście oraz telefonicznie dopytywała się o decyzjach w sprawie wykupu lokalu
użytkowego w Skarpie

3) nie wiedziałem że, Sołtys i Radny jest osobą trzecią dla Urzędu i że w związku z
tym, wnioski Sołtysa i Radnego nie są brane pod uwagę

4) na pierwszych Komisjach Radni byli niezdecydowani czy wykup jest zasadny. Na
ostatniej Komisji Gospodarki Komunalnej zaopiniowano że decyzja zostanie
podjęta po wycenie lokalu

5) na Komisji Budżetu i Handlu dotyczącej wykupu lokalu podjęto jednogłośnie że,
decyzję o wykupie ma podjąć Burmistrz.

W komisjach uczestniczyłem osobiście.
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